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Vragen Commissie Bestuur Antwoorden  
1. D66 wil met name bespreken dat zich meerdere soortgelijke initiatieven (als 

WarmCO) ontwikkelen (bijvoorbeeld DOW, zoals genoemd tijdens onze 
heidag). Eén van de vragen is of dergelijke initiatieven kunnen worden 
gebundeld binnen WarmCO², al dan niet in een verbrede opzet met 
hetzelfde model.  
 
Tevens past daarbij de vraag of en hoe we als Provinciebestuur dergelijke 
initiatieven (kunnen) bevorderen en/of faciliteren.  

Op dit moment zijn er twee mogelijke ontwikkelingen gaande, 
vergelijkbaar met WarmCO2: 

- Restwarmte en eventueel ZCO2 van Zeeland Refinery in het 
Sloegebied naar glastuinbouw Seasun in de gemeente Kapelle. 
Hier wordt een aanvraag gedaan bij een landelijk fonds om een 
onderzoek naar de haalbaarheid te laten uitvoeren. 

- Restwarmte en mogelijk ook CO2 van BASF in Antwerpen naar 
de glastuinbouw in Rilland. Eerste verkenning wordt gestart. 

Of het mogelijk is om WarmCO2 op te nemen in het mogelijke warmtenet 
obv restwarmte in de Kanaalzone is een vraag die nog niet concreet 
gesteld is, maar wel op termijn bekeken moet worden. De ontwikkelingen 
in de Kanaalzone zijn nog in een pril stadium. 

 
De Provincie Zeeland faciliteert ontwikkelingen door het inzetten van een 
energiemakelaar. 
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